



## COMPLETION IN PROGRESS

*The office extension at AAT in Lichtenwörth is close to completion.*

**A** lot has happened since the start of the renovation work in April 2021. A total of 500 m<sup>3</sup> of earth was moved, as well as 500 m<sup>2</sup> of flooring laid. Thanks to the diligent skilled workers, the offices are almost completed, and the large windows make the rooms shine brightly, which also contributes to a pleasant working environment. The first rooms have already been furnished with state-of-the-art office furniture and are about to be moved in.

*The façade of the new office building is almost finished and work on the interior is also progressing rapidly. The employees of AAT are already looking forward to moving into the new, bright, and modern premises. At the end of this year, the move into the new building will take place and then the conversion work in the existing office building will continue.*



## ES GEHT VORAN

Der Bürozubau bei AAT in Lichtenwörth nähert sich der Fertigstellung.

**S**eit Beginn der Umbauarbeiten im April 2021 hat sich einiges getan. Insgesamt 500 m<sup>3</sup> Erde wurden bewegt sowie 500 m<sup>2</sup> Fußböden verlegt. Dank der fleißigen Facharbeiter sind die Büroräume nahezu fertiggestellt. Die großflächigen Fenster lassen die Räume hell erstrahlen, was zusätzlich zu einer angenehmen Arbeitsumgebung beiträgt. Erste Räume wurden bereits mit modernstem Büromobiliar ausgestattet und stehen kurz vor dem Bezug.

Die Fassade des neuen Bürogebäudes ist nahezu fertiggestellt und auch im Inneren schreiten die Arbeiten zügig voran. Die MitarbeiterInnen von AAT freuen sich bereits darauf, die neuen, hellen und modernen Räumlichkeiten zu beziehen. Ende des Jahres ist der Einzug ins neue Gebäude geplant und anschließend geht es mit den Umbauarbeiten im Bestandsbürogebäude weiter.

